
Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde den 23. april 2012 i Grundejerforeningen LEOS ALLÈ. 
  
Fremmødt var Henning Mortensen, Erik Hvidberg, Jørn Raahede, Orla Jensen, Henrik Rise-Jensen, 
Kristina Larsen, Fritz Müller.  
 
Ikke tilstede var Ib Birger Jensen og Halvor Bogh.  
 
 
Mødet blev afholdt jf. dagsorden. 
 

1. referatet fra bestyrelsesmødet den 23. februar 2012 godkendt.  
2. referatet fra generalforsamlingen den 28. marts 2012 godkendt.  
3. Bestyrelsen konstituerede sig som følger:  

Henning Mortensen – formand 
Erik Hvidberg – næstformand, dog med forbehold på grund af sygdom 
Jørn Raahede – kasserer 
Kristina Larsen – hjemmeside 
Fritz Müller – sekretær 
Birger Jensen – menigt bestyrelsesmedlem 
Orla Jensen – menigt bestyrelsesmedlem 
Halvor Bogh – suppleant  
Henrik Rise-Jensen - suppleant 

4. Punktet drøftet. Enighed om, at pressemeddelelser udsendes til bestyrelsesmedlemmerne 3-4 
dage før offentliggørelse. Hvis der ikke kommer indsigelser offentliggøres 
pressemeddelelsen.  

5. Punktet drøftet. Enighed om, at der foreløbig ikke sendes noget til kommunen, idet 
foreningen vil afvente effekten af den planlagte chikane på Leos Alle og kurven ved 
Bargumsvej. Kommunen skal blot orienteres om, at forslaget om en afspærring af Leos Alle 
i den nordlige ende generelt er blevet positivt modtaget af foreningens medlemmer. De ca. 
20 medlemmer, som var mødt op ved generalforsamlingen havde således alle været positivt 
stemt for en spærring af Leos Alle.  

6. Den aktuelle fordeling fastholdes og ændres først, når der opstår et behov.  
7. P.t. ingen sager der skal følges op.  
8. P.t. ingen skrivelser modtaget.  
9. Punktet blev diskuteret og der blev fremsat forslag om, at foreningen i aktuelle tilfælde 

udsender et nyhedsbrev pr. mail til medlemmerne. Følges op.  
10. Kristina Larsen oplyste, at foreningens hjemmeside p.t. er opdateret med hensyn til 

referaterne fra bestyrelsesmøderne. Øvrige emner følges op. Der blev stillet forslag om, hvor 
vidt foreningen skulle udsende et velkomstbrev til nye beboere på Leos Alle, hvor der 
samtidigt kan gøres opmærksom på foreningens eksistens.  

11. Jørn Raahede oplyste, at der er modtaget nye indbetalinger fra beboere, efter at girokortene 
var blevet fordelt.  

12. Henning Mortensen oplyste, at han ad pkt. 5 foreløbig vil sætte foreningens forslag vedr. 
chikanerne på Leos Alle i bero for at afvente virkningen af kommunens tiltag ved Leos 
Alles nordlige ende.  

13. Næste møde afholdes den 5. september 2012 hos Jørn Raahede.   
 
 



På bestyrelsens vegne 
 
Fritz Müller 


